
 
 

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 19-10-2020 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

                       

 

ΘΕΜΑ:  «Σχετικά με την υποστελέχωση στο “ΕΜΠ” και στο “ΕΚΠΑ”» 

 

 

Κυρία Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, ύστερα από απόφαση της Συγκλήτου του, το 

Πανεπιστήμιο Αθηνών ζήτησε από την αρμόδια πολιτική ηγεσία την αναπλήρωση των 

διδασκόντων που πήραν σύνταξη και επιπλέον έκτακτο προσωπικό για την κάλυψη των 

διδακτικών αναγκών λόγω της πανδημίας, ενώ και το ΕΜΠ ζητά λύση στο πρόβλημα 

της υποστελέχωσής του, μέσω αντίστοιχης ανοιχτής επιστολής. Όπως, μάλιστα, 

αναφέρει, μεταξύ άλλων, στην επιστολή του, ο Πρύτανης του ΕΜΠ:  

«Η εφαρμογή του μέτρου 1:1 στην αναπλήρωση των κενών από την αφυπηρέτηση των 

μελών ΔΕΠ και του προσωπικού είναι αδιαπραγμάτευτος όρος επιβίωσης για το Εθνικό 

Μετσόβιο Πολυτεχνείο, σε αναμονή της σταδιακής αναπλήρωσης του μεγάλου αριθμού 

καθηγητών που αποχώρησαν από την υπηρεσία τα προηγούμενα χρόνια. Η πρόσφατη 

‘απόδοση 205 κενών θέσεων ΔΕΠ’ από το Υπουργείο και εξ αυτών 16 στο ΕΜΠ, έναντι 

36 που κενώθηκαν λόγω αφυπηρέτησης το έτος 2019, είναι απόλυτα ανεπαρκής. Η 

ανακοίνωση για μια επερχόμενη παραχώρηση επιπλέον θέσεων, που θα πλησιάζει αλλά 

δεν θα καλύπτει τον αριθμό των κενωθεισών, εμφανίζεται ως μια ’εφάπαξ’ κίνηση, που 

αυξάνει τις ανησυχίες μας για μια ανεπίτρεπτη υπαναχώρηση, σε συνδυασμό με τις 

φετινές αποχωρήσεις άλλων 29 μελών ΔΕΠ, που έχουν επιδεινώσει την κατάσταση 

δραματικά». 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

739

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/10/2020



 
 

 

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

 

1. Προτίθεσθε να αντιμετωπίσετε άμεσα το ζήτημα της υποστελέχωσης, τόσο στο 

“ΕΚΠΑ”, όσο και στο “ΕΜΠ”;   

 

2. Σκοπεύετε να εφαρμόσετε άμεσα την πρόβλεψη του Νόμου 4610/2019 (άρθρο 65) 

για την ένταξη των θέσεων μελών ΔΕΠ, που κενώνονται για οιονδήποτε λόγο, στο 

συνολικό σχέδιο προγραμματισμού προσλήψεων του έτους, που έπεται της κένωσης 

της θέσης, χωρίς άλλη έγκριση, όπου αφορά στα δυο ανωτέρω Πανεπιστημιακά 

Ιδρύματα της χώρας μας;  

 

 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

https://www.kathimerini.gr/society/561117607/emp-kai-ekpa-kata-n-kerameos-gia-tin-
ypostelechosi/ 
 

https://www.esos.gr/arthra/69889/sygklitos-emp-anoikti-epistoli-stin-ypoyrgo-paideias  

 

 




